
Звонко Јуришић 

 Питање постављено Министарству одбране БиХ – ''Тражим од Министарства 

одбране БиХ потпуну информацију о нестанку експлозива који је требало уништити по 

одлуци Предсједништва БиХ и нестанку тромблонских мина и да ли је Министарство 

одбране БиХ покренуло одређене активности у процесуирању одговорних за овај случај 

и да ли се зна гдје су завршиле поменуте количине експлозивних направа?''  

 

 


